
Svenska Rasklubben för Finsk Lapphund

Verksamhetsberättelse 2022

Målsättningen med klubben när den bildades 2017 var att Svenska Rasklubben för Finsk
Lapphund, SRFL, skulle bli en samlingspunkt för ägare och intresserade av den Finska
Lapphunden och att medlemmarna skulle känna ett värde i att tillhöra SRFL. Rasklubben
ingår som medlemsorganisation i specialklubben Svenska Lapphundsklubben.

Styrelsen före årsmötet 2022

Styrelsen har under början av året bestått av följande personer:
Styrelsen har under resterande året bestått av:
Ordförande; Magdalena Hillergren
Vice ordförande; Maud Vennberg
Kassör; Anna Ericsson
Sekreterare; Emma Ögren Johansson
Ledamöter; Maria Alvehed

Maria Nilsson
Ann- Charlotte Beckman

Suppleanter; Mari Sjölund
Marie Sköld

Styrelsen efter årsmötet 2022

Styrelsen har under resterande året bestått av:
Ordförande; Eva Anderson
Vice ordförande; Maud Vennberg
Kassör; Anna Ericsson
Sekreterare; Emma Ögren Johansson
Ledamöter; Maria Alvehed

Maria Nilsson
Ann- Charlotte Beckman

Suppleanter; Mari Sjölund
Maud Devall

Revisorer

På föregående årsmöte valdes Olle Bernadtz och Laila Eliasson till revisorer och Teresa
Lejenäs valdes till revisorssuppleant för SRFL.
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Övriga positioner

Avelskommitté (AK) har före årsmötet 2022 bestått av:
Maria Alvehed, sammankallande
Mikaela Kallitta
Lovisa Fracke
Katharina Harvey-Berg

Avelskommittén efter årsmötet 2022

Maria Alvehed, sammankallande
Mikaela Kallitta
Lovisa Fracke

Avelskommitténs Verksamhetsberättelse 2022

Vi vill tacka för förtroendet till våran styrelse i rasklubben finsk lapphund och
framförallt till våra uppfödare och medlemmar att få vara er behjälpliga med
information rörande vår ras och avelsarbete.

Så här såg AK’s verksamhetsplan ut inför 2022:

● Regelbundna telefonmöten
● Svara på frågor som inkommer via mailen
● Regelbundet uppdatera TBA
● Uppfödare/ras-möten är lagda på is
● Arbeta för att fler skickar in hälsotester/sjukdomsbild på sina hundar till

oss i Ak och ser nyttan för rasen genom att skicka in dessa.
● Uppdatera hälsoläget på rasen i tidningen
● Göra ett nytt domarkompendium
● Göra en nyare hälsoenkät
● Göra en hanhundslista
● Göra klart domarkompendiet.

Hur blev det då? Under året 2022 har vi i AK:

● Haft ett telefonmöte, resterande möten har vi haft via vår chatt.
● Svarat på trevliga och mindre trevliga samt mycket intressanta frågor via

mailen.
● Regelbundet uppdaterat TBA
● Har inte haft några uppfödarmöten pga sviterna efter pandemin.
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● Hänvisat på sociala medier mm gällande vår sjukdomsenkät och vikten
att skicka in hälsotester och sjukdomsbild på hundar i vår ras och att vi i
AK – Finsk lapphund mer än gärna vill ta del av all möjlig information
gällande vår ras hälsa. Vi har hänvisat till våran rasklubb och dess
hemsida där man hittar sjukdomsanmälan, våran mailadress,
avelsstrategi och avelsrekommendationer mm, vilket har resulterat i att
vi har fått en hel del inskickat till oss, vilket gläder oss mycket.
● Vi har i januari månads tidning publicerat lite statistik på vår ras gällande

att vi använder oss av flertalet hanar under året 2021 mot för tidigare år,
röntgen resultat för både HD och ED, lite kort om ögonlysningsresultat
och den ögonåkomman som var mest förekommande under åren
2020/2021 Samt en påminnelse om vikten att förvalta vår ras på ett gott
sätt genom att inte använda oss av diskvalificerande fel på våra
avelsdjur.
● Vi har fått uppslag och idén till en ny hälsoenkät online, från bland annat

lapsk vallhund. Vi har däremot inte haft möjlighet och kunskapen på
plats ännu för att utforma en nyare version av den vi har. Så vi får leva
med den gamla ett tag till.
● Likadant vad gäller hanhundslistan online. Idén till den finns men

kunskapen att få den online och att få den som ett levande dokument på
vår hemsida saknas. Vi har lagt in utbildningsönskemål gällande hemsida
mm till styrelsen för finsk lapphund.
● Då vi inte fått till oss de rätta förutsättningarna för att göra ett

kompendium åkte vi på att göra om i stort sett hela det arbetet vi lagt
ner på detta kompendium. Tack och lov för stöttande rasklubbsstyrelse
och styrelsen i SLK som hjälpte oss med att få detta kompendium klart
och utskickat till våra domarrepresentanter.

Mvh Avelskommittén för finsk lapphund.

Tävlingskommittén (TK) har före årsmötet 2022 bestått av:

Maria Alvehed, sammankallande
Jenny Andersson-Mård
Annie Gottfriedson
Stina Lifvergren

Tävlingskommittén efter årsmötet 2022

Maria Alvehed
Maria Nilsson
Jenny Andersson-Mård
Annie Gottfriedson



Svenska Rasklubben för Finsk Lapphund

Stina Lifvergren
Tävlingskommitténs Verksamhetsberättelse 2022

Vi i tävlingskommittén har precis som övriga medlemmar nyligen börjat om
med tävlingarna efter coronan och man är ju lite ringrostig. Men vi har ju haft
några SM representanter i år och dom har vi ju såklart gjort reklam för på vår
hemsida och på sociala medier.

Då vi har ändrat datum för att skicka in resultat så har vi inte haft allt för
mycket att göra detta år heller.

● Vi har inte haft något telefonmöte, däremot ett facetime möte.
● Vi har utökat vår trupp med en kvinna, Maria Nilsson som främst vurmar

för viltspår mm.
● Vi har påmint, publicerat och länkat till vår hemsida där det nya aktuella

datumet för inskickat material funnits att hitta.

Mvh Tävlingskommittén för finsk lapphund

Medlemmar

Rasklubben, SRFL, har vid årsskiftet 2022/2023:
893 medlemmar varav 14 st familjemedlemmar och 6 st utlandsmedlemmar.

Inre verksamhet

Under 2022 har styrelsen haft 11 styrelsemöten varav ett har varit konstituerande möte.
Vi jobbar löpande med uppdatering av hemsida och Facebook sida. Vi skickar ut

Välkomstbrev till nya medlemmar via mail.

Yttre verksamhet

SRFL har medverkat i Svenska Lapphundklubbens rasmonter på Stora Stockholm.
Tidningen Lapphunden utkommer med  4 nummer per år.
Välkomstbrev skickas ut till nya medlemmar.
Föreläsning med Susanne Lindberg på Rackarungarnas Hundskola.
Under året har det förekommit träffar med olika aktiviteter såsom; viltspår, promenader,

Ekonomi

Vi har använt oss av Fortnox digitala bokförings och redovisningstjänster, vilket har bidragit
till vissa kostnader. Vi har sedan tidigare en klubbförsäkring för SRFL hos SKK. Nytecknande
sker den 1 juli varje år.
Reseersättning och logi har också utgått.
SRFL har intäkter från medlemskap 80 kr/medlem, resterande 220 kr tillfaller SLK.
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Slutord

Det har varit ett år med med mycket frånvaro i styrelsen pga. personliga skäl som har gjort

att det har varit lite tungrott i år. Vi har kämpat på så gott vi har kunnat, och ser fram emot

ett nytt år med ny energi då vi firar 60år.

2023-02-11

…………………………………………
……..

…………………………………
………………

Eva Anderson, ordförande Maud Vennberg, vice ordf.

…………………………………………
……..

…………………………………
………………

Emma Ögren Johansson, sekreterare Anna Ericsson, kassör

…………………………………………
………

…………………………………
………………

Maria Nilsson, ledamot Maria Alvehed, ledamot

…………………………………………
…………

…………………………………
……………

Ann-Charlotte Beckman, ledamot Maud Devall, suppleant

…………………………………………
………..

Mari Sjölund, suppleant
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